
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. 06. 24. napján 14
00

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő 

 Kujbus András György képviselő 

 Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 

 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 Kaszáné L. Ágnes  jegyzőkönyvvezető 

   

További meghívottak: 

  

 Molnár Andrea  Intézményvezető 

 Keserű Valéria  Intézményvezető 

 Sörös Gabriella  Intézményvezető 

 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Elmondja, hogy köszöni azoknak a segítségét, akik a pandémia idején segítségére voltak, 

többek között a hivatal dolgozóinak, az intézményvezetőknek és a közmunkásoknak. 

Megköszönte azoknak, akik beoltatták magukat. Együttérzését fejezte ki azok családjainak, 

akik a pandémia idején elhunytak. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet tárgyalja. 

 

 

 

Napirend: 

 

1. Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt hozott polgármesteri határozatokról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Beszámoló a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2020. évi munkájáról 

Előadó: Vörös Éva gyerekházvezető 
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3. Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testületének 2021. évi 

munkaterve 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

4. Beszámoló a Humánügyi Bizottság 2020. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

 

5. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2020. évi munkájáról 

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

6. Beszámoló a Bokor József Városi Könyvtár 2020. évi munkájáról 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

7. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

8. A Magyar Munkáspárt kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

9. Vakok és Gyengénlátók támogatás megállapításra irányuló kérelme 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

10. Tiszta Kárpátalja Gondnoki Hálózat Jótékonysági Alapítvány  

támogatás megállapításra irányuló kérelme 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

11. Javaslat kitüntető díjak adományozására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

12. Egyebek 

 

 

 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

1/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

Karsai József polgármester 
Dr. Lőrincz Viktória képviselő-asszony írásban jelezte, hogy napirend előtt fel kíván szólalni. 

Az SZMSZ alapján 5 perc időkeret áll rendelkezésére. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azért szerettem volna napirend előtt felszólalni, mert a veszélyhelyzet alatt a jogszabály 

egyértelműen csak a polgármestereknek adott hatalmat, és neki biztosította, hogy egyedül 

éljen a jogával. A képviselők ezen időszakban teljesen ki voltak zárva. Ennek a politikai 

vonatkozásaiba nem szeretnék belemenni, viszont Kadarkúton is ez volt a helyzet. 

 

Szeretném nyomatékosítani, hogy 2020 novemberétől a mai napig minden döntés és nem 

döntés a polgármester felelőssége volt, aki a veszélyhelyzet alatt az új jegyzővel együtt 

folyamatosan próbálta akadályozni a képviselői munkámat. A hozzájuk intézett képviselői 

kérdéseimre nem válaszoltak, közérdekű adatigényléseim során a veszélyhelyzettel visszaélve 

sokszor még az így kitolt határidőket sem tartották be. Válaszoltak, vagy eljátszották, hogy 90 

napig megfeszítve dolgoznak, majd leírták, hogy nem értik a kérdésemet. A jegyző és a 

polgármester feladata az önkormányzatiság fenntartása, nem bizonyos magánérdekek 

képviselete. A polgármester úrtól mindig azt halljuk, hogy a tisztesség meg a becsület és, 

hogy itt 10 éve minden rendben van, és általában egyedül velem van probléma. Vagy néha 

még szövetségeseknek és egyéb jelzővel illet bizonyos embereket, akiket azt gondolja, hogy 

mellettem állnak. 

 

Itt minden szép és rendbe van. Annyira rendben volt minden, hogy 2015 és 2020 között 

útiköltségre kifizettek feltehetően szabálytalanul több millió forintot. A rendőrség most is 

nyomoz az ügyben, ezt mindannyian tudjuk. 2010-2020 időszakra a volt jegyzőnek szabadság 

megváltásként kifizettek 7 millió forintot, miközben ő munkaidőben éppen az előző 

szabálytalan útiköltség pénzeken a hivatali gépjárművel a magánügyeit intézte. A 

polgármesternek szintén fizettünk ki szabadságmegváltásra milliókat. Nem létező 

tanulmányokat írogatnak 2 nap alatt 3 millió forintért, és 10 milliót kifizetnek olyan munkáért 

a volt jegyzőnek, ami összeférhetetlen. Összeférhetetlen volt a jegyzői munkájával. 

 

Az első napirendi pontban amennyiben szót fogok kapni, végignézzük az elmúlt időszak 

történéseit. Mert ezek nem most történtek, hanem 5-6-10 éve, amiről dicshimnuszokat 

zengünk, hogy de jó volt. A polgármesternek biztos. Most is jó neki, mert a képviselő-testület 

tagjai és a jegyző asszisztál ahhoz, hogy ne derüljenek ki dolgok, vagy hogy ne kapjak meg 

iratokat. Ki lehet mondani, hogy a szemben lévő urak mindent megszavaznak, ami a 

polgármesternek kell, esetleg az időhúzáshoz szükséges. Jó lenne, ha egyszer már a Kadarkúti 

emberek érdeke is előtérbe kerülne. Lehet szavazgatni, meg lehet titkolózgatni. Lehet a 

polgármester társaikat és a saját párttársaikat is hülyének nézni, és lehet húzni az időt, de a 

Kadarkútiaknak joguk van ahhoz, hogy megtudják mi történt itt az elmúlt években. A 

polgármesternek és a jegyzőnek írásban tettem fel kérdéseket és szeretném, hogy az egész 

veszélyhelyzet alatt feltett kérdéseimet, amiket nem válaszolt meg, most megválaszolná. 

Köszönöm. 

 

Karsai József polgármester 
Köszönöm képviselő-asszony. Engedje meg, hogy a személyes viszonyokra reflektáljak. Ön 

engem mindig Tisztelt Polgármesternek szólít. Úgy gondolom mindig megadtuk Önnek a 

tiszteletet. Nem csak engem aláz meg az írásos kérdéseivel megtett felszólításaival, hanem 

azokat az embereket is akik engem ezen a településen tisztelnek és becsülnek, és nem az Ön 

véleménye szerint ítélnek meg. A volt jegyző Úrral kapcsolatban feltett kérdéseket szívesen 

megválaszolom Önnek, holott tudom, hogy ezeket a kérdéseket feltette a Somogy Megyei 

Kormányhivatalnak is. Erre megkapta a választ, utána megkérdezte ugyanazokat tőlem is. Ha 

gondolja, felolvasom a kormányhivatal levelét, amelyben az Ön állítólagos tényeit cáfolják és 

Önnek nem adnak igazat. Ön többször vádol engem bűncselekmény elkövetésével írásban is, 
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nyilvánosan is. Ön jogász, tudja, hogy bűncselekmény elkövetésével azokat lehet vádolni, 

akiket a bíróság jogerősen elítélt. Én továbbra is konstruktívan szeretnék Önnel együtt 

dolgozni. Kérem, hogy a hitemet, vallásomat ne Önök minősítsék, ezt majd minősíti az a 

keresztény közösség, akihez én tartozom. A családomat legyenek szívesek békén hagyni, ők 

nem közszereplők. 

 

A polgármester felolvasta Dr. Lőrincz Viktória levelét, amelyben Dr. Horváth Zsolt volt 

jegyzőről tett fel különböző méltatlanságokról szóló kérdéseket és felolvasta a 

Kormányhivatal erre vonatkozó állásfoglalását is.  

 

Karsai József polgármester 
Én elmondtam Önnek is, hogy bennem nem fognak partnert találni egyetlen ember 

meghurcolásában, megalázásában, emberségének megcsúfolásában sem. Ha Dr. Horváth 

Zsolt volt jegyző valamit elkövetett, én leszek az első, ha ez bebizonyosodik, aki az 

önkormányzat felé elégtételt fog kérni. A jegyző fél éve már nem dolgozik ebben a 

Hivatalban. Én nem óhajtok többet Dr. Horváth Zsolt volt jegyző Úr ügyeivel foglalkozni. Dr. 

Horváth Zsoltos kérdésben ne forduljon hozzám már többet, mert én mindent elmondtam már. 

A képviselő-testület tagjaival, akik Ön szerint mindannyian bólogatnak itt, ők sem kíváncsiak 

erre. Felállunk, és innentől fogva kivonulunk a teremből. A jegyző Úrnak közös 

megegyezéssel megszüntettem a munkaviszonyát. Nem állítom, hogy hibátlan ember volt. 

 

Ön azt állítja, hogy ez a település 10 éve nem fejlődött semmit. Én egy hasonló települést oda 

tudok állítani Kadarkút mellé, mint infrastruktúrájában, mint intézmény rendszerében. 

Megkérem Képviselő Asszonyt, hogy az új jegyző Urat se fenyegesse. Ne írjon neki olyan 

tartalmú leveleket, ha a jegyző Úr nem áll be a sorba, akkor úgy jár mint az előtte lévő jegyző. 

Úgy gondolom, hogy jegyző Úr lelkiismeretesen, szakmailag odafigyelve végzi a feladatát és 

a munkáját. 

Én azt gondolom, ha az emberek majd osztják az Ön véleményét, akkor 4 év múlva én ebben 

a székben már nem fogok ülni. Ezt rá kell bízni a választópolgárokra. Próbáljunk meg előre 

nézni és ennek a településnek a fejlődéséért dolgozni. Azt gondolom, hogy azokat a 

közérdekű adatokat, amelyeket Ön kért jegyző Úr, mindig a legjobb tudása szerint megadta. 

Én a továbbiakban szeretnék ezért a településért dolgozni. Mindenkit megnyugtatok, végig 

fogom dolgozni, amit elterveztem, a képviselő-testület támogatásával. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ön azt mondta nekem, hogy Önt csak egyszer lehet átverni, kétszer sikerült. 

 

Karsai József polgármester 
De az az ember már nincs itt, aki átvert. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

De kétszer verte át és Ön azt mondta nekem az első után a következőben azonnal elmegy. És 

önként ment el, mert akkor sem állította fel.  

Ön el tudja azt képzelni, hogy 2013-ban valaki megalapít egy Kft-t, tudja, hogy nem lehet 

ügyvezető egy Kft.-ben, és Ön is tudja, hogy mennyi pénzt vett fel abban a Kft.-ben. Az új 

jegyző Úr is tudja miről van szó. 2020 október 22. szünteti meg az ügyvezetői pozíciót, 

amikor számon kértem. 

 

Karsai József polgármester 
Amikor tudomást szereztem róla. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ön igen, de feltételezzük, hogy ő jogvégzett emberként nem tudta, hogy nem lehet ügyvezető 

egy Kft.-ben. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Itt már egy volt köztisztviselő fegyelmi felelőssége a téma, ami max. zárt ülésen zajlódhat. 

Egyébként meg már nem áll jogviszonyban az önkormányzattal ezért ott sem zajlódhat. 

Ha büntetőügyben vannak feltételezései, a volt jegyző Úr nem közszereplő és nem köteles 

tűrni azt amit polgármester Úr köteles, és egyébként még annál is többet is tűr mint amit 

közszereplőként köteles, és én sem vagyok köteles ezt tűrni. 

 

Karsai József polgármester 
Egy településen ha a polgármester erős és tekintélynek örvendő vezető, az a település javát 

szolgálja. Lassan 30 éve foglalkozom közügyekkel. Ezen a településen tejhatalmammal élve 

elindítottunk, olyan fejlesztéseket, amelyek nem voltak egyszerűek. A Rákóczi utcai 

vízelvezetést, kiválasztottuk az orvosi rendelő kivitelezőjét, elkezdődtek az építési munkák. 

Jegyző úrnak nem fizettük ki teljes egészében a szabadság pénzét. A kifizetett szabadság 

pénzt teljes egészében rendkívüli támogatásból finanszíroztuk. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt lehet felügyelni, hogy a szabadságok ne halmozódjanak fel? 

 

Karsai József polgármester 
Lehet, de akkor az ügyek intézésében lesz fennakadás. A közigazgatásban néha most és 

azonnal határidők vannak. 

 

Nekem soha nem fizettek ki egyetlen nap szabadságmegváltást sem. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

1. Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt hozott polgármesteri határozatokról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A tájékoztató írásban kiadva.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Karsai József polgármester 

Tájékoztatom a képviselő-testületet, ha bármelyik határozatom agállyos, vagy a képviselő-

testület mást szeretne, azokat hatályon kívül tudja helyezni, újra tudja tárgyalni. 

 

Levelében megkérdezte, hogy miért döntöttem az Akác vendéglő felújítása mellett, annak 

ellenére, hogy a ciklus programomban nem szerepelt. 

 

A gazdaságélénkítő program keretében volt lehetőség erre, amely pályázatot be kellett adni. 

2021. július 31. napjáig döntés is várható. 5 embert kell foglalkoztatni és létre kell hozni egy 

gazdasági társaságot. 
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A polgármester elmondta, hogy nem szeretné, hogy leromoljon az épület állaga. Elmondta, 

hogy a felújítás során milyen munkák készülnének. 

Elmondta, hogy a képviselő-testület vissza tudja vonni ezt a pályázatot, ha szeretné. 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A kérdésemmel nem kritizálni szerettem volna, csak érdekelt, hogy miért döntött így. 

Azt szeretném megkérdezni, hogy miért mondta fel azonnali hatállyal az Akác vendéglő 

bérleti szerződését? 

 

Karsai József polgármester 

Azért mondtam fel, mert 780.000 Ft bérleti és közüzemi díj tartozása volt a bérlőnek. Én úgy 

láttam, hogy ez csak halmozódni fog. 

A bérlő a követeléseinket kiegyenlítette. 

 

A pályázat során egy rendezvényház, étterem funkciót képzeltünk el ennek az épületnek. A 

kollégium épületében ehhez kapcsolódva szálláshelyeket szeretnénk kialakítani. 

 

A polgármester elmondta, milyen döntései voltak, milyen pályázatokat adott be a 

veszélyhelyzet ideje alatt. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Láttam, hogy született döntés a Kossuth L. utcai bérlakások vízórásításáról. 

 

Karsai József polgármester 

Erről a képviselő-testület döntött, én csak a lebonyolítást felügyelem. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ki az a Gigei lakos, akinek költségelvű bérlakást adtunk? 

 

Karsai József polgármester 

Az óvonő aki a Gyermekkert Óvodában dolgozik. Neki költségelvű bérlakást biztosítunk a 

szolgálati idejére. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A 63 számú határozatban foglalt terület hol van? 

 

Karsai József polgármester 

Ez egy telek, amelynek a hátsó kertjét eddig más művelte, de ő visszaadta és jelentkezett rá 

egy bérlői igény. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. Képviselő-testülete a 2020. június 17. 

napjától 2021.06.14. napjáig a veszélyhelyzet ideje alatt hozott polgármesteri határozatokról 

szóló tájékoztatót 7 igen szavazattal tudomásul vette. 

 

Karsai József polgármester 

Kérek egy megerősítést az Akác vendéglőre beadott pályázatra is. 

 

Aki támogatja a polgármesteri határozatomat a pályázat beadását a Magyarország 

Belügyminiszterének a Kedvezményezett Települések Gazdaságélénkítő Programjában való 
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részvételről” című felhívására az „Akác Vendéglő újranyitása – rendezvényközpont és éttermi 

szolgáltatás nyújtására” című projekt megvalósítására, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

támogatja a polgármester határozatát és a pályázat  beadását 

a Magyarország Belügyminiszterének a Kedvezményezett 

Települések Gazdaságélénkítő Programjában való 

részvételről” című felhívására az „Akác Vendéglő 

újranyitása – rendezvényközpont és éttermi szolgáltatás 

nyújtására” című projekt megvalósítására 

 

 

2. Beszámoló a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2020. évi munkájáról 

Előadó: Vörös Éva gyerekházvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A gyerekház vezető asszony szabadságát tölti, így nem tud jelen lenni az ülésen. 

 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

Karsai József polgármester 

A gyerekház vezetője a pozitívumok mellett felvetette, hogy télen meleg van, nyáron pedig 

hideg, illetve fejlesztésekre is szükség lenne. 

Az elkövetkezendő évre Kormánybiztos Úrtól olyan tájékoztatást kaptam, hogy a Magyar 

Falu Program keretében a gyerekházak felújítását is tervezik. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja 

a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2020. évi munkájáról szóló beszámolóját, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/2021.(VI.24.) számú határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2020. évi munkájáról 

szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testületének 2021. évi munkaterve 

Előadó: Karsai József polgármester 
 

A tervezett munkaterv írásban kiadva. 

 

A képviselő-testület ha szeretné kiegészíteni a munkatervet tehet rá javaslatot. 

 

Július hónapban munkaterv szerinti képviselő-testületi ülést nem tervezünk, illetve csak 

akkor, ha valamilyen rendkívüli esemény ezt indokolja, vagy ha a képviselő-testület városnap 

megszervezéséről dönt. 

 

Kérdés, észrevétel, javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, a képviselő-testület 2021. évi munkatervét az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadni.  Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

4/2021.(VI.24.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület 2021. évi munkatervét az előterjesztés  

szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

4. Beszámoló a Humánügyi Bizottság 2020. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A beszámolót szóban nem kívánom kiegészíteni.  

A bizottság  a napirendi pontoknál tárgyalta Rózsa János javaslatát a Rákóczi utcai, az iskola 

használatában lévő lakások más irányú hasznosítására. 
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Karsai József Kadarkút Város polgármestere 

Vagyonkezelői szerződésbe van adva az épület, az egyik fele a Klebersberg 

Intézményfenntartó Központnak, a másik fele a Kaposvári Szakképzési Centrumnak a 

kezelésében van. Egyeztettem az igazgatókkal, és nem örültek annak az ötletnek, hogy vissza 

kerüljön az önkormányzat vagyonkezelésébe az épület. 

 

A szakképző iskola igazgatója elküldte a gyereklétszámot. Azon a részen jelenleg 53 gyerek 

tanul és nem is lesz radikális létszám csökkenés. Ha a képviselő-testület úgy dönt, akkor 

hivatalosan felveszem a kapcsolatot az igazgatókkal. A vagyonkezelői szerződést egyoldalúan 

nem tudjuk módosítani. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Itt van a két igazgató. Ha nekik problémájuk van, azt jelzik. A gyerekek elosztását rendezzék 

ők. Ezt a kérdést az iskolának kell eldöntenie és nem nekünk. 

 

Rózsa János képviselő 

Ez azért vetődött fel bennem, mert ha szolgálati lakásokra lenne szükség, több millió forint 

ráköltésével megfelelnének ezek a lakások is. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a bizottság munkáját.  

 

Egyéb kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Humánügyi Bizottság 2020. évi 

munkájáról szóló beszámolóját, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

5/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Humánügyi Bizottság 2020. évi tevékenységéről szóló 

beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki kezdeményezi a vagyonkezelői szerződés módosítását a Klebersberg Intézményfenntartó 

Központnál és a Kaposvári Szakképzési Centrumnál a Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám alatti 

ingatlan vonatkozásában annak érdekében, hogy az ingatlan az önkormányzat 

vagyonkezelésébe kerüljön, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 6 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

6/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

     Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

kezdeményezi a vagyonkezelői szerződés módosítását a 

Klebersberg Intézményfenntartó Központnál és a Kaposvári 

Szakképzési Centrumnál a Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám 

alatti ingatlan vonatkozásában annak érdekében, hogy az 

ingatlan az önkormányzat vagyonkezelésébe kerüljön.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

5. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2020. évi munkájáról 

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A beszámolót szóban nem kívánom kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a bizottság munkáját.  

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja 

a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2020. évi munkájáról szóló beszámolóját, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2020. évi tevékenységéről 

szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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6. Beszámoló a Bokor József Városi Könyvtár 2020. évi munkájáról 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

A beszámoló és a munkaterv írásban kiadva. 

 

Molnár Andrea könyvtárvezető 
A beszámolót szóban nem kívánom kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval és a 2021. évi munkatervvel kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a munkatervet és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. Rózsa János képviselő Úrnak volt olyan kérdése, hogy van-e lehetősége a 

könyvtárvezetőnek dedikált könyvek állományba vételére? Ajánlotta HAY JÁNOS KIK 

VAGYTOK TI című könyvének beszerzését.  

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a könyvtárvezető pandémiás helyzetben végzett munkáját. Remélem az olvasók is 

visszatalálnak az írott irodalomhoz. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja 

a Bokor József Városi Könyvtár 2020. évi munkájáról szóló beszámolót, és a 2021. évi 

munkatervet, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a Bokor József Városi Könyvtár 2020. évi munkájáról 

szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

2. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a Bokor József Városi Könyvtár 2021. évi munkatervét 

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 

jóváhagyja. 

 

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: azonnal 
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7. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Elsődlegesen a 2020. évi XXXII. törvény a kulturális intézményekben foglalkoztatottak 

közalkalmazotti jogviszonyának átalakulásáról, valamint egyes kulturális tárgyú törvények 

módosításáról szóló törvény miatt az Id. Kapoli Antal Művelődési Ház szervezeti és működési 

szabályzatát megújítani szükséges, közalkalmazotti státuszból munka törvénykönyvesek 

lettek. 

Főbb változások a szervezeti és működési szabályzatban az a nyitva tartást, a közművelődési 

munkakörök elnevezését, az eljárásrendet aktualizálni volt szükséges.  

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a SZMSZ módosítást, felkérem a Humánügyi Bizottság 

elnökét, mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását és a képviselő-

testületnek eredeti tartalommal elfogadásra javasolja.  

 

Karsai József polgármester 

Aki az id Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását 

elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

id Kapoli Antal Művelődési Ház Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítását az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

Karsai József polgármester 

Intézményvezető asszony véleménye szerint az embereknek volna igénye arra, hogy 

városnapot tartsunk. A városnap a költségvetésbe tervezve lett. 

 

Keserű Valéria intézményvezető 

Az én költségvetésemben kisebb forrás lett tervezve, kicsit nagyobb költségvetéssel lehetne 

egy középkategóriás városnapot megszervezni. 

Ehhez plusz 1 millió forintra lenne szükség. 

Beadásra került egy önrész nélküli pályázat fény és hangtechnika rendszer támogatására. Ez 

500.000 forintos pályázat. 

Úgy gondolom, a városnap egy lelki felüdülés lenne, és az identitásunkat is erősítenénk ezzel. 
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A városnapot 2021. augusztus 7. napján szeretnénk megtartani. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Többen érdeklődtek tőlem is, hogy lesz-e városnap? 

Én úgy gondolom, hogy jó lenne, mert az emberek nagyon eltávolodtak egymástól. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Én is tájékozódtam a településen a lakossági igényekről. Igényt tartanak arra, hogy legyen 

városnapi rendezvény. 

Szűkebb kerettel, de meg kellene a városnap lehetőségét adni. 

Én a sport rész lebonyolításában szívesen részt veszek. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné, hogy 2021. augusztus 7. napján legyen városnap, és erre 1 millió forintot 

biztosít a 2021. évi költségvetés terhére, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 2 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

10/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

döntött, hogy 2021. augusztus 7. napján városnapot tart. 

Erre 1 millió forintot biztosít a 2021. évi költségvetési 

tartalék terhére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

           Keserű Valéria Intézményvezető 

Határidő: folyamatos 

 

 

8. A Magyar Munkáspárt kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

 

Szabadkai Tibor, aki a Szabadkai Arborétumot létrehozta és üzemeltette tragikus 

hirtelenséggel elhunyt. A Magyar Munkáspárt Kadarkúti Szervezete azt javasolja, hogy az 

eddigi lakhelyét, ami a Körmendi utca nevet viseli, nevezzék át az elhunyt után Szabadkai 

utcának. Abban az esetben, ha a Körmendi utca átnevezése bármi okból aggályos lenne, 

helyette szóba jöhet a repülőtérre vezető „Keréki” út is, ami tudomásunk szerint, semmilyen 

nevet nem visel. 

Javasolják továbbá a lakóhelyén, ahol az arborétum is található, egy emléktábla felállítását, 

amivel városunk elöljárósága tiszteleg az elhunyt előtt. 

 

Én az utcanév módosítást nem tudom támogatni, de az emléktábla felállítását én is javaslom. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Az arborétum fennmaradására is kellene segítséget adni. Az utcanév változtatást nem 

javaslom, a tábla felállítását igen. 

 

Pintér Gergő alpolgármester  

Nem ehhez a napirendhez, de a névtáblához tartozik. Van- információ a több mint egy éve 

elhunyt Géza atya emléktáblájáról.  

 

Karsai József polgármester 

Az atya táblája a templomba elhelyezésre került és plébános Úr az atya halálának első 

évfordulóján fel is szentelte. 

Horváth Ferencné képviselő 

Beszéltünk róla, hogy atyának egy emlékhelyet kellene kialakítani a Mikei úti temetőben. 

 

Pintér Gergő alpolgármester  

A keresztény egyházhoz nem tartozó emberek is leróhatnák tiszteletüket. A lakosság köréből 

is sokan segítenének ezt kialakítani, csak figyelnünk kell arra, hogy ez nehogy sértő legyen 

valaki számára. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A templomban is meg tudnak róla emlékezni. 

 

Karsai József polgármester 

Géza atya egy keresztény közösségnek volt a papja, a közösség tagjai megemlékeztek róla. 

Sokan szerették azok is, akik nem voltak tagjai annak a keresztény közösségnek. 

Egyeztetek az egyházi vezetőkkel mi a véleményük erről a kérdésről. 

 

Visszatérve a napirendhez kérdés, az, hogy Szabadkai Tibor emléktáblájára, mennyi pénzt 

szeretne fordítani a képviselő testület? 

A költségvetésben 300.000 Ft lett tervezve a Szabadkai Arborétum támogatására, fűnyírás stb. 

 

Kujbus András György 

50-100 ezer forint közötti összeget javaslok a táblára. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Egy öntözőrendszer kialakítása lenne fontos. 

 

Pintér Gergő alpolgármester  

A tulajdoni viszonyok milyenek? 

 

Karsai József polgármester 

A tulajdoni viszonyok alakulásáig szerintem csak az emléktábláról döntsünk, mert a tulajdoni 

viszonyok nem egyszerűek. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő- testület Szabadkai Tibor volt lakóhelye előtti közterületen 

állítson fel emléktáblát. 
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Bízzon meg az emléktábla legyártatásával. Erre biztosítson legfeljebb 100.000 Ft-ot a 2021. 

évi költségvetés terhére. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Szabadkai Tibor volt lakóhelye – Kadarkút, Körmendi utca 

51.- előtti közterületen emléktáblát állít fel. 

Az emléktábla legyártatásával Karsai József polgármester 

bízza meg, legfeljebb 100.000 Ft értékben, a 2021. évi 

költségvetés terhére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

9. Vakok és Gyengénlátók támogatás megállapításra irányuló kérelme 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

5 ezer forint támogatást javaslok. 

 

Kujbus András György képviselő 

10 ezer forint támogatást javaslok, annyival szoktuk támogatni őket. 

 

Karsai József polgármester 

Aki Pintér Gergő javaslatát támogatja, kérem kézfelemeléssel jelezze. 1 fő igen 6 nem 

szavazattal  a képviselő-testület a javaslatot nem támogatta. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő- testület a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületét 

10.000 forinttal támogassa.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületét 

(7400 Kaposvár, Pécsi utca 2.) 
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10.000 Ft támogatásban részesíti, a 2021. évi költségvetés 

terhére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

10. Tiszta Kárpátalja Gondnoki Hálózat Jótékonysági Alapítvány támogatás megállapításra 

irányuló kérelme 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

 

Itt Kadarkúti érintettség még annyiban sincs, mint az előző kérelemnél. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő- testület a Tiszta Kárpátalja Gondnoki Hálózat Jótékonysági 

Alapítvány kérelmét ne támogassa. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2021.(VI.24.) számú határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kárpátalja Gondnoki Hálózat Jótékonysági Alapítvány 

kérelmét az önkormányzat kedvezőtlen anyagi helyzete 

miatt nem támogatta. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

11. Javaslat a Somogy Megyei Közgyűlés által alapított kitüntető díjak adományozására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Előterjesztés írásban kiadva 

 

A Somogy Megyei Közgyűlés várhatóan a 2021. szeptemberi ülésén dönt a közgyűlés által 

alapított díjak adományozásáról. A kitüntető díjak adományozására a megyei közgyűlés 

tagjai, bizottságai és a települési önkormányzatok tehetnek javaslatot. 

 

Javasolható kitüntető díjak: 

1. Pro Comitatu Somogy díj – a megye legmagasabb elismeréseként – annak a magyar 

vagy külföldi állampolgárnak adományozható, aki valamely jelentős eredményt hozó 

tevékenységével vagy egész életművével országos, illetve nemzetközi hírű elismerést 

vívott ki, hozzájárulva ezzel közvetlenül vagy közvetve Somogy megye fejlődéséhez, 

jó hírnevének öregbítéséhez 

2. Somogy Polgáraiért Díj – Azoknak a személyeknek, illetve kollektíváknak 

adományozható, akik Somogy megyéért és az itt élő emberekért munkálkodnak 

kiemelkedő eredményességgel. 
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Az Elnök úr kéri amennyiben javaslattételi jogával a képviselő-testület élni kíván, a javaslatot 

legkésőbb 2021. július 30-ig szíveskedjen megküldeni részükre. 

Arról kellene döntenie a képviselő-testületnek, hogy vannak-e olyan személyek ill. 

kollektívák akiket javasol ezekre a díjakra. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

12. Egyebek 

 

A) Megbízási szerződés a GDPR megfelelőség és DPO szolgáltatás biztosítására 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A napirendi pont a kiosztott anyag szerint, ill. majd szóban is előterjesztve, lefolytattunk egy 

beszerzést a DPO – adatvédelmi-  szolgáltatás biztosítására. A jelenlegi szerződésünk 2021. 

június 30. napján jár le. Jelenlegi szerződésünk Fentős Károly egyéni vállalkozóval lett 

megkötve, határozott időre. A szolgáltatásnak nem része az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 

és a Könyvtár sem és így fizetünk Br. 100.000 Ft összeget havonta. 

 

Ajánlatkérőként szerepel Kadarkút Város Önkormányzata, Kadarkút Város Roma 

Nemzetiségi Önkormányzata, A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal, , a Kadarkúti 

Szociális Alapszolgáltatási Központ, az id. Kapoli Antal Művelődési Ház, a Bokor József 

Városi Könyvtár és a Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde is.  

 

Három ajánlattevőtől kértünk vissza igazoltan ajánlatot, ezek közül kettő küldte meg ajánlatát. 

Dr. Pintér Eszter ajánlata Br. évi 1.740.000 Ft. volt. 

Dr. Dániel Balázs  ajánlata Br. évi 720.000 Ft. volt. 

Mindegyik ajánlat tartalmazza már azokat az intézményeket is, amelyek korábban nem voltak 

a szolgáltatás részei. 

Javasolnám a képviselő-testületnek, hogy 2021. július 1.-től határozatlan időre a 

legkedvezőbb ajánlatot adó Dr. Dániel Balázs ajánlatát fogadja el, és nyilvánítsa a beszerzési 

eljárást eredményesnek. 

 

Karsai József polgármester 

Ez egy kötelező feladat. Mennyit takarítottunk meg így? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Br. 1.200.000Ft az éves díja a jelenlegi szerződésünknek, de két intézmény szolgáltatása nem 

volt megoldott. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a GDPR rendelet megfelelőség és DPO szolgáltatás biztosítására a 

legkedvezőbb ajánlatot adó Dr. Dániel Balázs egyéni ügyvéd bruttó éves 720.000,-Ft összegű 

ajánlatát támogassuk, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 



  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2021.(VI.24.) számú határozata 

1. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a GDPR rendelet megfelelőség és DPO szolgáltatás 

biztosítására a legkedvezőbb ajánlatot adó Dr. Dániel Balázs 

7624 Pécs, Jurisics Miklós u. 5. 3/7- egyéni ügyvéd bruttó 

éves 720.000,-Ft összegű ajánlatát támogatta. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a GDPR rendelet megfelelőség és DPO szolgáltatás 

biztosítására Dr. Pintér Eszter -8600 Siófok, Szép-Völgyi 

utca 24. szám alatti- egyéni ügyvéd bruttó éves 1.740.000 , 

Ft összegű  ajánlatát nem támogatta. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

B) Állami tulajdonú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adása 

Előadó: Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

A Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. Kadarkút Város Önkormányzata javára 2021,. július 

15.-i döntési határidővel, ingyenesen ingatlan vagyon juttatást ajánlott fel. 

 

Karsai József polgármester 

Ez az ingatlan a Kadarkút, Kossuth L. u. 37. szám alatti ingatlan. Az ingatlanon található ház 

nem sokat ér, mert statikai problémái vannak, viszont ezt ingyen ajánlották fel az 

önkormányzat részére. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület fogadja el Kadarkút, Kossuth L. u. 37. szám alatti 

ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. Javaslom továbbá, hogy bízzon meg a 

testület az elfogadó nyilatkozat aláírásával. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az állami tulajdonú ingatlanok 

ingyenes átadása az önkormányzat részére tárgyú előterjesztést megtárgyalta és 7 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2021.(VI.24.) számú határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

döntött, hogy Magyarország Kormánya által a Magyar falu 

program keretében Kadarkút Város Önkormányzata részére 
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a Kadarkút, belterület 402 hrsz., 7530 Kadarkút, Kossuth 

Lajos utca 37. szám alatti „kivett lakóház, udvar, gazdasági 

épület” megnevezésű, 1369 m2 területű 1/1 tulajdoni 

hányadú ingatlan ingyenes tulajdonba adását elfogadja és 

megbízza a polgármestert az elfogadó nyilatkozat aláírására. 

 

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: 2021.07.15 

 

C) Kapos-Coop Kereskedelmi Zártkörűen Működő Részvénytársaság kadarkúti üzleteihez 

tartozó porta gondozási megállapodása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A COOP Zrt. jelezte, hogy nem mindig tudnak eleget tenni a helyi környezetvédelmi 

rendeletnek Kadarkúton található két üzletéhez tartozó porta rendbentartása esetében. 

Ajánlatot kértek az Önkormányzattól a munka elvégzésére. Az ajánlatban éves 100.000 Ft 

átalánydíjért a rendezettséget folyamatosan biztosítanánk. A rendeletünkben előírt legfeljebb 

30 cm zöldnövény magasságot biztosítanánk. 

 

Karsai József polgármester 

Jó lenne, ha valamennyi díjat fizetnének, mert minden évben az Önkormányzat nyírja le a 

füvet. Ugyanaz a helyzet a postánál is. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Csak 100.000 forintért nem ez kevés. Ki lett számolva, hogy mekkora a terület? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Négyzetméter arányosan számoltunk, a rendeletben található négyzetméter árnál ez 

magasabb. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Sokáig kritikus állapotok uralkodtak. Amikor az Önkormányzat elkezdte rendbe tenni a 

területeket, akkor lett elfogadható. Lehet több pénzt kérni, de biztos vagyok benne, hogy nem 

fognak adni. Ez a 100.000 Ft az anyagköltségünket és a gépkopásunkat minimálisan fedezi. 

Évekig a Coop Zrt. ezért semmit nem fizetett. A következő problémás terület a posta területe. 

Egy központi brigád nyírja az összes postánál a területet, de nem mindig érkeznek meg. Velük 

is kellene egyeztetni. A település összképét rontja ez az állapot. Javaslom, hogy történjen meg 

az egyeztetés és az éves átalánydíj meghatározása. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A 100 ezer forint éves díjat ők ajánlották? 

 

Karsai József polgármester 

Nem, mi számoltuk ki. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Akkor mondhatjuk azt, hogy 150-200 ezer forint legyen. 100.000 Ft nagyon kevés. 200.000 

forintot javaslok. 



 

 

20 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Próbáljunk meg egy nagyobb összeget, és ha nem fogadják el legvégső esetben maradjon a 

100.000 Ft. 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete a Kapos-Coop Kereskedelmi Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság Kadarkút, Árpád u. 2/B. sz. alatti és Kadarkút, Nagy u. 68. sz. alatti 

élelmiszer-üzletek portájának zöldterületi gondozása tárgyú, az előterjesztés melléklete 

szerinti megállapodás-tervezet szerinti megállapodást kösse meg azzal a módosítással, hogy a 

az átalánydíj összegéről tárgyaljak, ezt 200.000 Ft összegben határozzuk meg, amennyiben ez 

nem kerül elfogadásra min. évi 100.000 Ft legyen. A megállapodás aláírására és a Magyar 

Posta Zrt.- vel  történt egyeztetésre is hatalmazzon fel a képviselő-testület. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2021.(VI.24.) számú határozata 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kapos-Coop Kereskedelmi Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság Kadarkút, Árpád u. 2/B. sz. alatti és 

Kadarkút, Nagy u. 68. sz. alatti élelmiszer-üzletek 

portájának zöldterületi gondozása tárgyú, az 

előterjesztés melléklete szerinti megállapodás-tervezet 

szerinti megállapodást részéről megköti azzal a 

módosítással, hogy a polgármester az átalánydíj 

összegéről tárgyaljon, ezt 200.000 Ft összegben 

határozza meg, amennyiben ez nem kerül elfogadásra 

min. évi 100.000 Ft legyen. A megállapodás aláírására a 

Polgármestert felhatalmazza. 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Magyar Posta Zrt. Kadarkút, Petőfi u. 23. szám alatti 

posta épület portájának zöldterületi gondozására, az 

előterjesztés melléklete szerinti megállapodás-tervezet 

szerinti megállapodást részéről a Magyar Posta Zrt.- vel  

történt egyeztetés és éves átalánydíj meghatározása után 

megköti. A megállapodás aláírására a Polgármestert 

felhatalmazza. 

 

   Felelős: Karsai József polgármester  

   Határidő: folyamatos 

 

 

D)  Háziorvosi tevékenységre megkötött megbízási szerződés módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 
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A kiküldött előterjesztés szerint részletezetten az M-AMARA Kft. háziorvosi szolgáltatóval a 

megkötött megbízási szerződést a jogszabályi változás okán módosítani kell. 

Praxisközösségek jöttek létre, amelyek feltétele, hogy heti legalább 20 órás rendelési időben 

legalább 4 óra prevenciós ( megelőző) rendelés biztosítása. 

 

Karsai József polgármester 

A másik két háziorvos szerződésmódosítása már elfogadásra került. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom az előterjesztésben szereplő határozatot elfogadni. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2021.(VI.24.) számú határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút Város Önkormányzata, mint megbízó és Dr. 

Márton István háziorvos (M-AMARA Kft.), mint megbízott 

között 2005. 05. 30. napján létrejött – többször módosított – 

megbízási szerződés jelen módosítását az előterjesztés 

melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

Felelős:  Karsai József polgármester (a szerződés 

módosítás aláírásáért) 

 Határidő: azonnal 
 

 

 

E) Szivattyú beszerzés 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés az ülésen kiosztásra került. 

 

A DRV Zrt. víziközmű szolgáltató részéről Bóta Krisztián művezető 2021. június 22. napján 

írásban jelezte Kadarkút Város Önkormányzata részére, hogy jelenleg a Kadarkúti III. kút 

szivattyúja a használatból eredő avulás, kopás, eltömődés következtében kevesebb 

vízmennyiséget szállít a szükségesnél ezért a csúcsidőszakban a településen 

nyomáscsökkenés, szakaszos vízhiány fordulhat elő.  

Az önkormányzatnak nincs megfelelő teljesítményű tartalék szivattyúja. 

A szivattyú beszerzést a 2022. évi GFT (gördülő fejlesztési terv) tartalmazza ugyan, de a 

lehetséges havária elkerülése érdekében a beszerzés soron kívül szükségessé vált. 

A szivattyú beszerzése tárgyában a Közmű- és Szivattyútechnika Kft. megküldte ajánlatát 

Kadarkút Város Önkormányzata részére.  

Az ajánlat a szivattyú és annak beszereléséhez szükséges tartozékokkal együtt bruttó 

946.786.- Ft,  
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Tekintettel arra, hogy a víziközmű szolgáltatón keresztül a szivattyú beszerzése hosszabb 

időszakot venne igénybe, javasolt a szivattyút az önkormányzat saját beszerzése keretében 

megvásárolni.  

A beszerzés finanszírozása a használati díj (koncessziós díj) számlán rendelkezésre álló 

forrásból történik.  

 

 

Karsai József polgármester 

Egy tartalék szivattyút is be kellene szerezni, tehát két szivattyút. A koncessziós díjat külön 

számlán kezeljük, másra nem is költjük. Van rá forrás, erre kiderül, hogy nincs tartalék 

szivattyú. A szivattyú kicserélésre került, mert azonnali intézkedést igényelt. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Zimányból kaptuk a szivattyút. Két szivattyút nem érdemes venni, mert amit innen kivettek 

azt kitisztítják és az a szivattyú ide visszajöhetne. 

 

A vízhiány okát először meg kell keresni. A vízórák szerint 578 m3 fogyott el ezekben az 

időszakokban. Tavaly, tavalyelőtt 350-400 m3 fogyott el ebben az időszakban. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a Közmű- és Szivattyútechnika Kft.-től beszerezzünk 1 db szivattyút 

és annak a beszereléséhez szükséges tartozékait bruttó 946.786.- Ft összegért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

18/2021.(VI.24.) számú határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Közmű- és Szivattyútechnika Kft.-től ( 2045 Törökbálint, 

Raktárvárosi utca 3336/4 hrsz.) beszerez 1 db szivattyút és 

annak a beszereléséhez szükséges tartozékait bruttó 

946.786.- Ft összegért a koncessziós díj számlán 

rendelkezésre álló forrásból. 

 Felelős: Karsai József polgármester  

      Határidő: azonnal 

 

 

F) Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Petőfi utcai szolgálati lakás előtt lévő tujákat vagy vissza kellene vágni, vagy kivágni, mert 

elérik az áram vezetéket. 

 

Karsai József polgármester 

Kivágjuk őket és másik fát ültetünk helyettük. Lesz pályázat díszfa beszerzésre. 
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Horváth Ferencné képviselő 

A Kossuth Lajos utcában a vadszilvafákat fel kellene metszeni. 

A Fő utcában a tiszafa kivágásáról már lett döntés és még nem került kivágásra. Tönkre teszi 

az épületet. 

 

Karsai József polgármester 

Először le kell kapcsoltatni az áramot, mert közel a vezeték. Kivágatom a fát. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A Szabadság utcában kint állnak az autók az úttest szélén, nehéz közlekedni. Ki kellene rakni 

a várakozni tilos táblát. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A várakozni tilos tábla kint van. 

 

Karsai József polgármester 

Hatalmas költség, hogy befedjük az árkokat, hogy lehessen felette parkolni. 

 

Kujbus András György képviselő 

Nem csak a Szabadság utcára, hanem majdnem mindegyik utcára igaz, az útburkolat melletti 

rész hiányossága. Az a baj, hiába javítjuk két hónap múlva ugyan olyan. 

 

Karsai József polgármester 

Hozattam követ, nekiállunk megcsinálni a padkát. 

 

Rózsa János képviselő 

Javaslom, hogy városnapra a padok fölé egy 5x5 napfény vitorlát állítsunk fel. 

A Kossuth utcai buszvárónál a fákat fel kellene nyesni. 

Botlásveszély van az Árpád utcai idősek otthona előtti buszvárónál. 

Szeretném, ha a városnapon az utcákba is kikerülnének a zászlók. 

A tanácsadó bontása során a beltéri ajtókat meg kellene menteni, mert az épület több mint 100 

éves, én a múzeumba el is szállítom. 

A Körmendi utcai „Horváth” ház mikor lesz visszavásárolva? 

Megkérném a képviselő társaimat az újságban való aktív közreműködésre. 

Szeretném megköszönni azoknak a Kadarkúti lakosoknak, akik segítették a leendő múzeum 

tárgyi bővítését. 

 

Rózsa János képviselő bemutatott a képviselő-testületi ülésen egy régi benzin lámpát, amit 

szintén felajánlásként kapott a múzeum. 

 

Karsai József polgármester 

A botlásveszély el lett hárítva. 

Az összes ajtó kibontásra került. 

A Körmendi utcai „Horváth” ház visszavásárlása megtörténik, ha megérkezik az iparűzési 

adó. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Dr. Lőrincz Viktória asszonynak voltak még írásos kérdései. 
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A polgármesterhez intézett kérdések megválaszolásra kerültek a napirend előtt illetve az első 

napirend keretében. 

 

A jegyzőhöz intézett kérdések: 

A veszélyhelyzet alatt mennyi túlórát rendelt el, a megnövekedett feladatokra hivatkozva? 

A válaszom nulla. 

 

Mennyi szabadság igényt nem engedélyezett, a megnövekedett feladatokra hivatkozva? 

 

Itt is nulla a válasz, azzal a kiegészítéssel, hogy kollegáim a szabadságigényt szóban jelzik, 

amellett, hogy írásos szabadságtervet is vezetünk, de ez tájékoztató jellegű. Szóban 

megbeszéljük, és ennek alapján töltik ki a tömböt. A papírra az eleve megbeszélt 

szabadságigény kerül. 

 

A veszélyhelyzet alatti megnövekedett feladatokra hivatkozva 90 napig nem válaszolt az egyik 

közérdekű adatigénylésemre, amire az volt a válasza, hogy nem érti a kérdést. Ön szerint ez 

normális? 

A kérdésnek két része van, az első, nem tudom, melyikre gondol, én mindegyikre 

válaszoltam. 

 

A jegyző elmondta, hozzávetőlegesen a kollegáknak mennyi ki nem vett szabadsága van. 

 

Hol van a Dr. Horváth Zsolt által készített tanulmány és miért nem adják ki? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ezt javítanám a Pro-Polis 36 Kft. által készített tanulmány. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A Dr. Horvát Zsolt által készített, de szóban kiegészített Pro-Polis 36 Kft. által a KNTKT-nak 

készített tanulmány az irattárban van. Közérdekű adatigénylésben Ön ezt nem kérte, ha kéri ki 

fogom adni. Nem fiktív a teljesítésigazolás, ezt elhamarkodottan állította. 

Az akkori kistérségi elnök volt a megrendelő és a teljesítés igazolója is. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 16 
30  

órakor 

bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


